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Det gemensamma funktionshinderrådet har tagit del av 

detta ärende.  

§ 6 

Ärenden till äldrenämndens sammanträde den 17 november 

2015 

Det gemensamma funktionshinderrådet har tagit del av nedan 

listade ärenden.  

 

1. Äldrenämndens föredragningslista 

 

Ärende 7 - Svar på skrivelse från vice ordföranden Sofia 

Modigh (KD), ledamoten Dennis Wedin m.fl. (M) och 

tjänstgörande ersättaren Niklas Källberg (FP) ”Angående 

uppföljning av lex Sarah-anmälningar”  

Dnr 150-231/2015 

 

Ärende 8 - Svar på skrivelse ”Angående redovisning av 

olika projektmedel inom äldreförvaltningens 

verksamhetsområde” från vice ordföranden Sofia Modigh 

(KD), ledamoten Dennis Wedin m.fl. (M) och ledamoten 

Ann-Katrin Åslund (FP) med stöd av ersättaren Alfred 

Askeljung (C) 

Dnr 150-402/2015 

 

Ärende 9 - Skrivelse "Angående Stockholms stads 

satsningar på kompetensutveckling av personal i egen 

regi" från vice ordf. Sofia Modigh (KD), led. Dennis 

Wedin m.fl. (M), led. Ann-Katrin Åslund (FP) och ers. 

Alfred Askeljung (C)  

Dnr 150- 404/2015 

 

Ärende 10 - Svar på skrivelse ”Angående hantering av 

nycklar inom hemtjänsten” från vice ordföranden Sofia 

Modigh (KD), ledamoten Dennis Wedin m.fl. (M) och 

ledamoten Ann-Katrin Åslund (FP) med stöd av 

ersättaren  Alfred Askeljung (C) 

Dnr 150-241/2015 

 

Ärende 11 - Anmälan av beviljade projektmedel från 

Europeiska socialfonden för projekt Dig IT 

Dnr 330-106/2015 

 

Ärende 12 - Anmälan av beviljade projektmedel ur 

Europeiska regionala utvecklingsfonden för projekt 

Stockholm Digital Care  
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Dnr 330-44/2015 

 

Ärende 13 - Anmälan av rapportering över ej verkställda 

beslut enligt 4 kap. 1 § Socialtjänstlagen (SoL) för kvartal 

3 år 2015 

Dnr 410-589/2015 

 

Ärende 14 - Anmälan om pågående arbete med utveckling 

av specialiserade hemtjänstgrupper och 

multiprofessionellt arbetssätt år 2015 

Dnr 340-124/2015 

 

Ärende 15 - Anmälan av tjänstemannayttrande om 

remissen av förslag till överenskommelse för 

omhändertagande av avlidna (bårhusförvaring) 

Dnr 150-625/2015 

 

2. Hemtjänstutredningen – en lägesbild 

Raili Karlsson, avdelningschef vid äldreförvaltningen,  

informerar att utredningens del 1 sammanställs nu i en 

”slutrapport” som tas upp på äldrenämnden i december 

2015. Rapporten omfattar enkätsvar från 

stadsdelsförvaltningarna som analyserats.  

 

För att minimera risken att hemtjänsten blir olika för olika 

målgrupper har en styrgrupp med företrädare från 

äldreförvaltningen, socialförvaltningen och 

stadsledningskontorets tillsatts. Målsättningen är att 

insatsen hemtjänst  

beviljas med en ramtid. Detta innebär att det är brukaren 

och utföraren som tillsammans bestämmer innehållet i 

hemtjänsten och när den ska utföras, och inte som nu 

biståndsbedömaren. Nämndernas gemensamma 

funktionshinderråd är en av fem referensgrupper i 

utredningen. 

 

3. Information från äldreförvaltningen 

Från den 1 januari 2016 är det vid nyanställning för 

utförare i valfrihetssystemet inte längre tillåtet att anställa 

en anhörig till brukaren för utförandet av insatsen.  

 

Gällande hantering av nycklar inom hemtjänsten. 

Äldreförvaltningen kommer att testa en ny teknisk lösning 

som om allt går bra den kan komma att ersätta dagens 

nyckelhantering.  
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Beslut om teknisk plattform för utförarrapportering samt 

beslut om reviderade direktiv gällande innehållet i  

genomförandeplan tas upp på äldrenämnden i mars 2016. 

Det pågår en diskussion om hemtjänst ska upphandlas  

enligt lag om offentlig upphandling eller enligt lagen om 

valfrihetssystem. Raila Karlsson berättar generellt om  

fördelar och nackdelar med de två upphandlingssätten. 

Bakgrunden är dels att effektivisera administrationen 

kring godkända utförare, ca 140 st, dels vidareutveckla 

hemtjänstinsatsen.  

 

Ordföranden Nils Duwähl tackar Raili Karlsson för den 

intressanta informationen.   

 

 

§ 7 

Ärenden till överförmyndarnämndens sammanträde den 20 

oktober 2015 

Det gemensamma funktionshinderrådet har tagit del av nedan 

listade ärenden.  

 

Överförmyndarnämndens föredragningslista  

 

Ärende 6.1 - Prognos för november 2015 - Månadsrapport 

oktober 2015 

 

Ärende 7.1 - Yttrande över stadsarkivets rapport 

Dnr 5.1.1-8896/2015 

 

Ärende 7.2 - Tillfällig förvaltningschef under perioden 

151221 - 151230 

 

Ärende 7.3 - Nämndsammanträden 2016 

 

Ärende 8.1 - Ökat ansvar, remissyttrande till 

kommunstyrelsen 

Dnr 1.5/59/2015 

 

 

§ 8 

Anmälningsärenden 

Det gemensamma funktionshinderrådet beslutade att lägga 

följande ärenden till handlingarna. 

 


